
 

 

 

  

 

Alle våre t-skjorter er laget i 100% polyester med anti-svette/lukt-teknologi.         Trykkfarger på logo: sølv og gull 

 

Bestillingsseddel t-skjorter og utstyr                   Leveres styret. Betaling ved levering av produktene 

Navn: _____________________________________________________________   Telefon: ______________________ 

Antall Produkt Størrelse Farge Trykkfarge á kr. Sum 
       

       

       

       

       

       

     Totalsum  

T-skjorte 

m/rund hals          

Farge:  svart, hvit, 

grønn, lys blå og  

rød 

Str. S - XXL 

Kr. 200,- 

T-skjorte herre 

m/krage (stolpe 

med knapper) 

 

Farge: hvit, svart 
 

 

Str.  S - XXL 

   

Kr. 200,- 

T-skjorte dame 

figursydd m/krage 

(knappeløs stolpe) 

 

Farge: hvit, svart 

 

Str.  S - XL 

 

Kr. 200,- 

 

 

    

LOGO 1 

 

LOGO 2 

Tursekk   kr. 100,- 

Caps        kr. 150,- 

Paraply   kr. 150,- 


